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Abstract (en)
[origin: US4883002A] A furnace closing mechanism for industrial furnaces is composed of a furnace door that can be latched to the furnace shell
and a heat-insulating door fastened to the furnace door. This heat-insulating door renders the thermal insulation of the furnace interior gastight. Loss
of material caused by friction is prevented by bayonet joints. The heat-insulating door provided by leaf springs and a threaded hub is screwed onto a
threaded spindle, which is mounted on the furnace door and can be operated from the outside.

Abstract (de)
Ein Ofenverschluß für Industrieöfen besteht aus einer am Ofengehäuse (1) verriegelbaren Ofentür (2) und einer an der Ofentür (2) befestigten
Wärmeschutztür (5), die die thermische Isolierung des Ofeninnenraums gasdicht abschließt. Einen Materialabtrag durch Reibung vermeidet man
bei Bajonettverschlüssen, indem die Wärmeschutztur (5) über Blattfedern (3) und eine Gewindenabe (4) auf eine Gewindespindel (6) aufgeschraubt
wird, die an der Ofentür (2) angebracht ist und von außen betätigt werden kann.
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